



## Australian Vanadium 子公司签署远程学校可再生能源系统谅解备忘录

[Australian Vanadium Ltd's \(ASX:AVL\)](#) 附属 [VSun 能源有限公司](#) 与 Nomads 慈善教育基金会签署了一份谅解备忘录，该基金会可能会在西澳内陆学校安装一个钒氧化还原液流电池和太阳能系统。

VSUN 正代表 Nomads 申请联邦政府拨款，在皮尔巴拉地区的 Strelley 社区学校安装可再生能源解决方案。

## 申请经济发展补助金

正在寻求一项区域经济发展补贴，以协助为该校安装太阳能光伏（PV）和钒氧化还原液流电池（VRFB）解决方案。

这将使双方能够培训安装人员、评估系统，然后制定在该地区进一步安装的计划。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## **Australian Vanadium subsidiary signs MoU for renewable energy system at remote school**

[Australian Vanadium Ltd](#)'s ([ASX:AVL](#)) subsidiary [VSUN Energy Pty Ltd](#) has signed an MoU with Nomads Charitable & Education Foundation which could lead to the installation of a vanadium redox flow battery and solar system at an outback WA school.

VSUN is applying for a WA State Government grant on behalf of Nomads to install a renewable energy solution at Strelley Community School in the Pilbara region.

## **Economic development grant sought**

A Regional Economic Development Grant is being sought to assist with the installation of a solar photovoltaic (PV) and vanadium redox flow battery (VRFB) solution for the school.

This would enable the parties to educate the installers, evaluate the system and then make plans for further installations in the region.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China